
 

 

 

     

Αθήνα, 23 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

  

Θέμα: «Ανάγκη οριστικής διευθέτησης του κτηριακού προβλήματος του Μουσικού Σχολείου 

Πειραιά» 

Παρά την παραχώρηση κτηρίου – χώρου από το Δήμο Πειραιά, εδώ και ένα χρόνο δεν 

έχει ακόμα αντιμετωπιστεί οριστικά το κτηριακό πρόβλημα του Μουσικού Σχολείου 

Πειραιά. 

Δυστυχώς, η έλλειψη κατάλληλων κτηριακών εγκαταστάσεων οδηγεί στην υποβάθμιση 

της μουσικής-καλλιτεχνικής παιδείας και θα έχει σαν αποτέλεσμα την υποχρεωτική μείωση 

των εισακτέων, λόγω του περιορισμένου αριθμού αιθουσών. 

Με ανακοίνωσή της η Πανελλήνια Ένωση Γονέων Μουσικών και Καλλιτεχνικών Σχολείων, 

στηρίζοντας τα πάγια σχετικά αιτήματα του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 

Μουσικού Σχολείου Πειραιά, ζητά την οριστική διευθέτηση του θέματος με αξιοποίηση του 

κτίσματος που βρίσκεται στο χώρο που έχει παραχωρηθεί από το Δήμο Πειραιά, αφού 

πραγματοποιηθούν οι απαραίτητες και αναγκαίες τεχνικές παρεμβάσεις, 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες οριστικής διευθέτησης του προβλήματος θα ληφθούν ώστε το 

Μουσικό Σχολείο Πειραιά να μην αντιμετωπίζει πλέον θέμα χώρου και κτηρίων; 

2. Εντός ποιου χρονοδιαγράμματος αναμένεται να βρεθεί λύση; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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